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Emil Kvebæk Øvretveit sette fram slikt forslag: 
 
 «Alternativ: 
 

Alt for få elevar har fått skikkelig informasjon om nærskuleprinsippet. Det er viktig at elevar 
forstår korleis inntakssystemet i fylket fungerer. Dette er noko VU meiner kan forbetrast til 
neste inntak. VU meiner idrettsfaglinjer burde holdast utanfor nærskuleprinsippet. 
Samstundes synast VU at det burde vere lovfesta rett på oppflytting frå fyrsteklasse 
vidaregåande til andreklasse vidaregåande. Dette er i dag ein praksis som til dels vert 
fulgt, men VU meiner den burde lovfestast for å sikrast som rett for alle fyrsteklasseelevar. 
Inntaksområdet Stor-Bergen er også problematisk, men her har ikkje VU uttale om ei 
særskilt løysing.» 

 
Avrøysting 
Kvebæk Øvretveit sitt forslag vart samrøystes vedteke.  
 
Uttale 
Alt for få elevar har fått skikkelig informasjon om nærskuleprinsippet. Det er viktig at elevar forstår 
korleis inntakssystemet i fylket fungerer. Dette er noko VU meiner kan forbetrast til neste inntak. 
VU meiner idrettsfaglinjer burde holdast utanfor nærskuleprinsippet. Samstundes synast VU at det 
burde vere lovfesta rett på oppflytting frå fyrsteklasse vidaregåande til andreklasse vidaregåande. 
Dette er i dag ein praksis som til dels vert fulgt, men VU meiner den burde lovfestast for å sikrast 
som rett for alle fyrsteklasseelevar. Inntaksområdet Stor-Bergen er også problematisk, men her 
har ikkje VU uttale om ei særskilt løysing. 
 
 


